

## Styrelsemöte IS Emtarna 2017-05-10

Närvarande: Leif Skoglund, Åsa Chöler, Bo Nilsson, Lena Rundin och Tina Persson

1. Leif hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. Till justerare valdes Bo Nilsson.
2. Föregående mötesprotokoll godkändes, med några smärre justeringar för vem som skulle ta vilken dag i kiosken för herrarnas hemmamatcher.
3. Vi har för närvarande 360 000 kronor i kassan. 10 600 kronor i medlemsavgifter har kommit in hittills.
4. Kommande arrangemang
  - **Lanthandels dag:** Vi har ännu inte blivit kallade till något möte inför Lanthandelns dag. Henrik har fullt upp med plantbyttardagen den 20/5 och tvåårsjubileum helgen efter det, men sedan har han tänkt dra igång med planeringen. IS Emtarna har som tidigare år inte tänkt arrangera något vid fotbollsplanen, men vi ställer upp som parkeringsvakter om det är så att vi skulle bli tillfrågade. Förra året gjordes en vinst på knappa 1000 kronor för hamburgeriet. Korvförsäljningen skippar vi i år.
  - **Info om gräsklippargång/gräsklippare:** Alla från det ursprungliga gräsklippargänget ställer upp även i år förutom en på grund av hälsoskäl. Den gamla gräsklipparen är nu på service och eventuellt behövs ett nytt batteri inför försäljningen. Den nya gräsklipparen ska vi se om det går att bygga om så att den inte lägger gräset om man klipper när det är lite långt. Går inte detta finns det en till salu på Norells i Västra Ämtervik för 60 000 kronor som vi eventuellt för köpa in som plan B. Vi får kolla med gräsklippargubbarna och höra vad de tycker.
  - **75-års jubileumssektionen:** Det går framåt med boken. Alla lagbilder är nu klara, men det finns otaliga bilder på spelare att gå igenom.
  - **Gruppkorsband:** Leif har gjort ett utkast till grupporsbandet som efter några små justeringar snart kan lämnas ut. Stina får i uppdrag att trycka upp dem på kommunen och Åsa ansvarar för att de sedan kommer till Posten för utdelning.
  - **Trygga domare-info:** Conny, Lars-Erik och Johan kommer att ställa upp som publikvärdar på A-lagsmatcherna. Fredrik har kallat till föräldramöte angående detta, men det har inte dykt upp så många. Fredrik och Per-Arne kommer därför att ordna listor där föräldrarna utses till publikvärdar för hemmamatcherna så får de byta sinsemellan om det inte skulle passa.

- **75-årsjubileumsfesten:** Leif har bara fått in tre intresseanmälningar till festen. Vi beslutade att skriva ett informationsbrev angående festen och lämna ut till spelare/föräldrar och även sätta upp en lapp på affären. Bosse åtog sig att kolla med Per på Tomta angående tänkbar meny. Ett utkast för festinformationen skrivs vid nästa styrelsemöte.
  - **Sunne bredd:** Det är cirka 15-18 spelare vid varje träning. Laget har blivit lottade att hålla i en poolspelsomgång men det är dock osäkert om den kommer att hållas i Prästbol eller Sunne.
  - **Nästa försäljningsprojekt:** Vi beslöt oss för att satsa på en kakförsäljning även denna gång. Åsa och Daniel ansvarar för den och vi drar igång direkt efter sommaruppehållet.
  - **Tält för cuper:** Styrelsen ska be Per-Arne Västlund att kolla upp samt lämna kostnadsförslag angående tälten.
  - **Avtal med The Stadium:** Föreningen har nyligen tecknat ett nytt treårsavtal med The Stadium. Samarbetet har fungerat väl genom åren och vi får även bonus av dem som vi kan hämta ut spelarmaterial för.
5. Övriga frågor: Herrarna har inte köpt några träningsdressar i år, men det har pojkarna i P13 gjort. Det finns också pojkar som valt att bara köpa tröjan. Vi kollade upp priserna för kläderna på The Stadiums hemsida under mötet och en tröja skulle kosta 459 kronor och byxorna skulle kosta 329 kronor. Styrelsen beslutade att de priser som föräldrarna skulle få information om var 700 kronor för en hel dress och 400 kronor för en tröja, så står föreningen för mellanskillnaden.
6. Nästa möte blir torsdag den 1:a juni klockan 18:00 i klubbhuset.
7. Leif tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

---

Ordförande: Leif Skoglund

---

Sekreterare: Tina Persson

---

Justerare: Bo Nilsson